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Rada Gminy i Miasta Kozie":u,ij 
42-350 K 0 Z lEG t. 0 W Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj_ slqskie 

Nr OR-BR.0002.24.2021 

PROTOKOL Nr XXIV/2021 

z dwudziestej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 251uty 2021 r_ w godzinach 15,00 -16,15 

w sali posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy_ 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Nr 210/XXIV/2021 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy 
na 2021 rok. 

2. Nr 211lXXIV12021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 212/XXIVI2021 w sprawie funduszu soleckiego na 2022 rok. 

4. Nr 213IXXIV12021 w sprawie wyraZenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 

w Kozieglowach. 

5. Nr 2141XXIV/2021 w sprawie wyst[)pienia z wnioskiem do Ministerstwa Spraw 

Wewn~trznych i Administracji , za posrednictwem Wojewody SI[)skiego, 0 ustalenie 

urz~dowej nazwy obiektu fiz,iograficznego w Markowicach. 

Podjyte uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowi[) zal[)czniki 

od nr I do nr 5 do protokolu. 

Obrady sesji i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz[)ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji: 

- od punktu I do punktu 7 porz[)dku obrad 14 obecnych, nieobecny Pan Tomasz Lebiocki , 

- od punktu 8 do punktu 14 obecnych 15 ( pelny sklad Rady GiM). 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slyczka 

Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 

Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Radca Prawny Urzydu GiM Pani Aneta Sosn6wka 
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Porzlldek obrad sesji 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz'!dku obrad. 

3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 

4. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 

5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 1'. 

6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjycie uchwaly w sprawie funduszu soleckiego na 2022 rok. 

8. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzav.'Y 

:v Kozieglowach. 

9. Podjycie uchwaly w sprawie wyst,!pienia z wnioskiem do Ministerstwa Spraw 

Wewnytrznych i Administracji, za posrednictwem Wojewody SI,!skiego, 0 ustalenie 

urzydowej nazwy obiektu fi zjograficznego w Markowicach. 

10. Inforl11acja Burl11istrza Gl11iny i Miasta z dzialalnosci w okresie l11iydzysesyjnym. 

II. Inforl11acja Przewodnicz,!cej Rady Gl11iny i Miasta 0 dzialaniach podejl11owanych 

w okresie l11ioydzysesyjnYI11. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i inforl11acje. 

14. ZakOI1czenie obrad 24 Sesji. 

Porz'!dek obrad stanowi zal'!cznik nr 6 do protokolu. 

przebieg obrad: 

Ad. pkt I 

Przewodnicz'!ca Rady Gl11iny i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 

dokonala otwarcia sesji, powitala przybylych na sesjoy radnych, Pana Burl11istrza, dyrektorow 

jednostek organizacyjnych Gl11iny i Miasta , pracownikow Urzydu Gl11iny i Miasta 

Kozieglowy oraz Sohysow i mieszkancow, ktorzy ze wzglydu na pandemiy zapewniony l11aj,! 

udzial zdalny w sesji w Osrodku Prol11ocji Kultury w Kozieglowach. 

Poinfonnowala, ze zgodnie z list'! obecnosci w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Stwierdzila , ze sesja jest prawol11ocna. 

Lista obecnosci radnych i soltysow stano wi,! zal'!czniki nr 7, 8 do protokolu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinforl11owala, ze porz,!dek obrad 

otrzymali wszyscy radni. Zapytala czy radni boyd,! zglaszac wnioski w sprawie zmian 

porz'!dku obrad sesji. Wnioskow nie zglaszano. Porz'!dek obrad zostal przyjyty 14 glosami 

"za" (jednoglosnie) . 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal'!cznik nr 9 do protokolu. 
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Ad.pkt3 

Przewodnicz[jca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfoml0wala. ze protok6l 

z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszell i byl do wgl[jdu w Biurze Rady • 

kazdy mial mozliwosc zapoznania siy z nimi. W regulaminowym terminie nie wplynyly 

zadne poprawki b[jdz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wiyc przyst[jpienie 

do glosowania nad przyj,ciem protokolu. 
Protok6l z poprzedniej sesj i, kt6ra odbyla siy w dniu 28 stycznia 2021 roku zostal przyj yty 

14 glosami "za" ( jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zalqcznik nr 10 do protokolu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjy Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

1. Pan Czeslaw Chwist 

2. Pan Andrzej Okularczyk 

3. Pan Marcin Bydkowski 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zalqcznik nr lIdo protokolu. 

Ad.pktS 

Pan Czeslaw Chwist przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy 

i Miasta Kozieglowy na 2021 rok (zal[jcznik nr 12 do protokolu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 210/XXIV/2020 w sprawie zmian w budzecie Gminy Miasta Kozieglowy 

na 2021 rok zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil proj ekt uchwaly w sprawle zmlan 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zalqcznik nr 13 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 211IXXIV/2021 w sprawie zmtan w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
przyj,ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie nie wyrazenia zgody 

na wyodrybnienie srodk6w funduszu soleckiego w budzec ie GiM Kozieglowy na 2022 rok 

( zal[jcznik nr 14 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 212/XXIV/2021 w sprawie funduszu soleckiego na 2022 rok zostala przyjyta 

14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 

na przedluzenie umowy dzierzawy w Kozieglowach (zal~cznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 213/XXIV12021 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy 

dzierzawy w Kozieglowach zostala przyjyta 15 glosami "za" ( jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawle wyst~pienia 

z wnioskiem do Ministerstwa Spraw Wewnytrznych i Administracji, za posrednictwem 

Wojewody Sl~skiego , 0 ustalenie urzydowej nazwy obiektu fizjograficznego w Markowicach 

( zal~cznik nr 16 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 214/XXIV/2021 w sprawie wyst~pi enia z wnioskiem do Ministerstwa Spraw 

Wewnytrznych i Administracji, za posrednictwem Wojewody SI~skiego, 0 ustalenie 

urzydowej nazwy obiektu fizjograficznego w Markowicach zostala przyj"ta 15 glosami 

"za" ( jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Burmistrz na wstypnie poinformowal, ze w zwi~zku z sytuacj'l pandemiczn~ 

obowi<jzuj~cymi w dalszym ci~gu obostrzeniami sanitarnymi , nie ma mozliwosci 

bezposredniego kontaktu z jednostkami pomocniczymi , st'ld Panstwo Sohysi przysluchujq siy 

zdalnie - z Osrodka Promocji Kultury w Kozieglowach. 

Nastypnie Pan Bunnistrz przedstawil informacjy 0 dzialalnosc i w okresie miydzysesyjnym, 

obejmuj~cq nastypuj~ce zagadnienia: 

prace nad Studium uwarunkowan i zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

- podziykowal Radzie, ze na ostatnim wsp61nym posiedzeniu komisji zdecydowano 
siy na zamkniycie prac nad projektem Studium. Zobowi<jzuje siy, ze niezwlocznie 

po tym zamkniyciu, poprzez pracowniy projektow~ projekt Studium zostanie 

przekazany do uzgodniel\, by mozna bylo wreszcie ten dokument przyj'lc . 

Ma nadziejy, ze wnioski kt6re byly zlozone byd~ mogly bye procedowane . Zachycal 

Radnych oraz Soltys6w , by brali aktywny udzial w procesie legi slacji i wylozenia , 

by dokument wyczerpywal mozliwosci i oczekiwania; 

przystypujemy jako Gmina i Miasto Kozieglowy do prac planistycznych nad Strategi'l 

Rozwoju Gminy i Miasta na lata 2021-2030. Prosil , by mieszkancy poprzez otwart~ 

strony internetow~ skladali uwagi , spostrzezenia i wnioski, kt6re byd~ brane pod 



5 

uwag~ przy opracowywaniu dokumentu. Jest to bardzo wazny dokument warunkuj'lcy 

finansowanie w kolejnej perspektywie finansowej. Ma nadziej~, ze sytuacja 

epidemiczna pozwoli na zapoznanie si~ z dokumentami wyjsciowymi i scieZk'l 

uchwalania , b~d'l konsultacje, szkolenia. Zaprosil mieszkaIlc6w, organizacje. 

stowarzyszenia i inne podmioty do wzi~cia udzialu w pracach nad diagnozowaniem 
potrzeb; 

POs(ypowanie przetargowc nad wyborcm opcratora do odbioru odpad6w zmierza 

ku kOIlcowi, ma nadziej~ ze do konca tygodnia nast'lpi rozstrzygni~cie, by od 1.04.br. 

nast'lpila realizacja tego zadania na kolejne 3 lata. Na dzien dzisiejszy zmuszeni 

bylismy do dokonania korekty dotycz'lcej wysokosci oplat - do kwoty 22 i 23 zl. 

za odbi6r odpad6w segregowanych. Ma nadziej~ , ze otwarty przetarg b~dzie 

wystarczajljcy na okres trwania umowy, 0 ile nie zaistniejlj nie przewidziane 

okolicznosci . Apelowal, by system segregacji i odbioru odpad6w byl coraz lepszy, 

co warunkuje r6wniez cen~. Przewidywany jest co najmniej dwukrotny odbi6r 

odpad6w wielkogabarytowych bezposrednio z zagr6d od mieszkanc6w. Ma nadziej~, 

ze do konca przyszlego tygodnia rozstrzygni~cie nast'lpi; 

na najblizsz'l sesj~ Rady GiM Kozieglowy przygotowany b~dzie projekt uchwaly 

zwalniaj'lcej podmioty gastronomiczne nie dzialaj'lce w czasie pandemii ze stalej 

oplaty za koncesj~ alkoholow'l; 
odnawialne zr6dla energii - zmuszeni bylismy ostatecznie uniewaznic post~powanie 

dotycz'lce pomp ciepla dla ponad 250 beneficjent6w , dokonujemy korekty 

specyfikacj i istotnych warunk6w zamowienia i b~dzie ogloszony nowy przetarg. 

Druga cze;sc projektu to budowa instalacji fotowoltaieznych dla prawie 500 

beneficjent6w . Umowa zostala podpisana, trwa analiza um6w na tzw. 

podwykonawstwo. Firma podwykonawcza, projektowo - montazowa uruchomi 

procedure; audytu oraz projektowania w budynkach u beneficjent6w. 

Do beneficjent6w skierowal infonnacj~, ze nalezy czekac na pojawienie 

siC; pracownik6w, kt6rzy b~d'l mieli imienne upowaznienia Gminy i Miasta 

Kozieglowy do wyst~powania w imieniu zamawiaj'lcego do wejscia w teren , celem 

przygotowania projekt6w budowlanych; 

na ostatnim wsp61nym posiedzeniu Komisji Rady GiM, po pewnej analizie 

zdecydowano 0 budowie nowego obiektu zlobka przy ul. 3-go Maja w Kozieglowach. 

Dokonany wyboru firmy projektowej , celem opracowania koncepcji , by byla 

mozliwosc wnioskowania 0 srodki zewnc;trzne na ten eel; 
w Osruuku Pomoey Spolecznej w Kozieglowach od 1.02.br. rozpocz,lo 

si~ internetowe przyjmowanie wniosk6w Rodzina 500 +, obecnie wplync;lo 700 

wniosk6w. Od 1.04.br. wnioski b,d'l przyjmowane w wersji papierowej; 

podzi"kowal Radzie za przyj"cie propozycji zmian w budzecie , kt6re pozwol'l 
na budow" nowych dr6g. Ma nadziejc;, ze po przetargach kolejna droga wejdzie 

do realizacji jeszcze w biez'lcym roku. Podzi~kowal za decyzj, w sprawle 

przyst'lpienia do opracowal1la projekt6w dr6g, kt6re bC;d'l zgloszone 

do dofinansowania ze srodk6w zewnc;trznych; 
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dzisiejsze zmiany w budzecie przewiduj,! rowniez dotacje dla jednostek OSP, ktore 

pozytywnie przeszly weryfikacjy w Wojewodzkim Funduszll Ochrony Srodowiska 
i podpisaly umowy; 

w zakresie oswietlenia chcielismy , by Firma Tauron doswietlila i wymienila stare 

oprawy na ledowe. Informacja ktora zostala przekazana nie spelnia naszych 

oczekiwail. Ma jednak nadziejc;, ze po korekcie porozllmienia umowa zostanie 
podpisana i 634 oprawy, kt6rych wlascicielem jest Tauron zostan'1 wymienione. 

Rozpisana zostala rowniez kwota na projekty oswietlenia drog i rozpoczynaj,! siy 
prace zwi,!zane z ogloszeniem procedury przetargowej oraz uzyskaniem z Tauronu 

warunkow technicznych nowych projektow: 

rozmawial z Soltysami na temat funduszu soleckiego na kolejny rok, ktorzy 

ze zrozumieniem przyjc;li zaproponowane rozwi,!zanie. Zapewnil, ze samorZ"ld 

wyklada wic;ksze srodki w poszczegolne miejscowosci i obszary. Ma nadziej" 

ze po ustaniu pandemii mozemy bardziej merytorycznie przygotowac siC; do ustalen 

w zakresie tworzenia tego funduszu; 

poinformowal. ze autor opracowania podejmowanej w dniu dzisiejszym uchwaly 

w sprawie nazwy wzgorza w Markowicach "Gora Trzech Rzek" bc;dzie osobiscie 

przy zatwie rdzaniu tej nazwy. Obiekt fizjograficzny 0 nazwie "Gora Trzech Rzek " 

b,dzie dodatkowym atrybutem atrakcyjnosci naszej Gminy; 

Z Pani,! Dyrektor Zychowicz przeprowadzi li rozmowy na temat ewentualnej rekrutacji 

do klas pierwszych i z niepokojem patrz'! co dzieje siC; w poszczegolnych obwodach 

szkolnych . Apelowal. by uklad ilosc i klas pierwszych byl racjonalny i zgodny 

z ekonomi,!. Tematjest bardzo powazny. 

Ad, pkt 11 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna przedstawila informacjc; 0 dzialaniach 

podejmowanych w okresie mic;dzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 28 stycznia br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'!dku obrad biez'!cej 

zwolanie wspolnego posiedzenia Komisji 

praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady GiM wplync;ly pisma: 

- petycja 0 opinic; w sprawie przeprowadzenia Referendum Ludowego. Skladaj,!ca petycjy 

zostala wezwana do uzupelnienia petycji. 

- pismo Okrygowej Komisji Egzaminacyjnej w .laworznie dotycz'!ce delegowania 

przedstawicieli organu prowadz'!cego do obserwacji przebiegu egzaminu osmioklasisty. 

Pisma otrzymali wszyscy radni. Do 22 marca br. nalezy wskazac osoby bior,!ce udzial 

Deklaracjy udzialu w egzaminach nalezy zglosic do Pani Dyrektor Katarzyny Zychowicz. 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplynyly wnioski do tegorocznego budzetu, ktore 

analizowane byly na wspolnym posiedzeniu komisji w dniu I I luty 2021 r. 
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Ad. pkt 12 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 13 

W wolnych wnioskach zabierali glos : 

Radny Pan Antoni Bielecki skierowal do Pana Burmistrza zapytania: 

- odnosnie prac projektowych nad obwodniq Kozieglow - zapytal czy dostalismy jakies 

zawiadomienie z Urz"du Marszalkowskiego . bo w grudniu byly zapewnienia od Pana 

Marszalka, ze w tegorocznym budzecie znajdzie si" na projekt obwodnicy 3 min zl. 

- drugie zapytanie odnosnie ul. Warszawskiej w Kozieglowach; 

- oraz prosba 0 wysypanie frezem asfaltowym ul. Jagodowej w Kozieglowach. ktora jest 

zniszczona i w zasadzie nieprzejezdna. 

Pani Przewodnicz'lca Rady stwierdzila, ze Pan Radny powinien rowniez objechac inne ulice 

w calej Gminie , a nie tylko drog" prywatn'l i zobaczye w jakim stanie S'l inne drogi. 

Wyjasnila, ze na wspolnym posiedzeniu Komisji byla dyskusja i ustalenia odnosnie 

ul. Warszawskiej. a Pan Burmistrz wszystko dokladnie wyjasn il. Ulica Warszawska b"dzie 

wnioskowana do dofinansowania , pozostaje kwestia projektowania. Proponowala, by nie 

powielae tematow, ktore byly dyskutowane i podj"to ustalenia. 

Pan Burmistrz udzielil wyjasnien na zadane pytania, i tak: 

- odnosnie obwodnicy - pierwszy etap wskazania lokalizacyjnego zostal zak0l1czony, przyj"to 

wariant poludniowy skrocony. Mysli , ze wszyscy Radni i zainteresowani znaj'l przebieg 

obwodnicy , a temat zostal zamkniyty. Ze wzgl"du na pandemi" i ograniczone mozliwosci 

procedowania pewnych dokumentow strategicznych , mamy zapewnienie od Marsza lka 

i zespolu projektuj'lcego . ze obwodnica b"dzie w dokumentach strategicznych Wojewodztwa 

~;;J'l sk iego. Rzeczywiscie nie widzimy srodkow w budzecie 2021 roku na prace projektowe, 

ale z prowadzonych rozmow wynika, ze takie srodki mialy bye przedstawione Sejmikowi 

Woj. SI'lskiego. Zwroci l siy tez z zapytaniem dotycz'lcym prac nad tym dokumentem 

do Marszalka Wojewodztwa ~;;J'lskiego. jednak ze wzgl"du na zmiany kadrowe w Wydziale 

Komunikacji i Transportu nie ma jeszcze odpowiedzi. Ma nadziej" , ze odpowiedz ta bydzie 

w miary szybko. 

Poinformowal , ze chcialby aby wniosek Radnego Pana Wojciecha Chrapka byl rozszerzony 

o caly odcinek Lgota Nadwarcie - Lgota Mokrzesz. jesli chodzi 0 remon!. Zarz'ld Drog 

Wojewodzkich nie przewidzial tego zadania , pomimo tego ze taka inwestycja miala bye 

w 2021 roku wykonana. Odnosnie ul. Warszawskiej w Kozieglowach wyjasnil. 

ze ze wzgl"dow technicznych i organizacyjnych dokonalismy zmiany. Na nast"pnej sesji 

Rady GiM , maj'lc wst"pne rozpoznanie co do zakresu rzeczowego tego przedsi"wzi"cia . 

pozna my wartosci i umiescimy stosowne zmiany w budzecie. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze frez klory jest skladowany przy oczyszczalni sciekow nie nadaje 

si" na wysypywanie drog. Jest to gruby frez, ktory nie spelni oczekiwan mieszkancow. 

Ma nadziej", ze gdy b"dzie wykonywana ul. Szkolna w Gniazdowie, pozyskany frez bydzie 

mozna wykorzystae na ""ysypywanie drog gminnych. Na spotkaniu z soltysami w dniu 

dzisiejszym rowniez zglaszano drogi , ktore ulegly zniszczeniu po zimie , zwlaszcza drogi 

z kruszywa. Wiosn'l Zespol Uslug Komunalnych, na tyle na ile pozwol'l srodki finansowe 
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i warunki organizacyjne, bt;dzie dokonywal naprawy drog, a w szczegolnosc i drog gminnych. 

Odnosnie ul. Jagodowej - pomimo niecht;c i zaprojektowania profesjonalnego odcinka drogi. 

nie stalo sit; i nie stanie sit; faktem, jednak systemem zastt;pczym - frezem jestesmy w stanie 

wykonac. 

Pani Przewodnicz'!ca prosila, by nie powielac tematow, ktore wielokrotnie byly jU i omawiane 

i zostaly podjt;te ustalenia. 
Pan Leonard Jagoda nadmienil , ze wczeSniej byly dcklaracje, ze na dokllmentacjy 

obwodnicy bt;dzie kwota 3 min i zapytal ezy jest to realne. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ie na dzien dzisiejszy w budiecie nie ma zabezpieczonych srodkow, 

ale podobnie jak my dokonlljemy przesllni t;c, analiz potrzeb , rowniei budzet wojewodztwa 

bt;dzie ewaluowal, a Pan Dyrektor Tabor jest przygotowany na przyj t;c ie takich srodkow 

i rozpoczt;c ie prac projektowych. Jeieli chodzi 0 prace projektowe, wyjasnil ie mamy pewne 

trudnosc i , poniewai na projektowanym odcinku zaczynaj,! sit; dziac ruchy w zakresie 

planowania przestrzennego i warunkow technicznych co do pewnych instalacji. Ma nadziejt;. 

ze to nie nast,!pi, a my szybko wpiszemy to wskazanie lokalizacyjne do naszego Studium. 

Pan Wojciech Chrapek poinformowal, ze w pelni popiera dzialania Pan a Burmistrza 

w zakresie przeprowadzenia remontu deptaka na ul. Nadrzecznej w Lgocie Nadwarciu 

ai do Lgoty Mokrzesz. Jest to bardzo wainy odcinek, uCzt;szczany przez mieszkancow , 

a zwlaszcza dzieci uczt;szczajqce do szkoly i kazde dzialania Burmistrza w kierunku poprawy 

bezpieczellstwa na tym odcinku bt;dzie wspieral. 

Nastt;pnie Pan Wojciech Chrapek poinformowal, ie w zwi,!zku z trwaj'!cym remontem drogi 

791 zamkni t;ty zostal odcinek lesny drogi do ronda, dopuszczony jest tylko ruch pojazdow 

udaj ,!cych sit; na teren budowy. Z racji tego, ie drzewa zostaly juz wyciltte, mieszkancy 

Postt;pU proszq 0 interwencjt; w ZarZ<jdzie Drog Wojewodzkich, by mieszkallcy Postt;pU mieli 

moi liwosc przejazdu tym odcinkiem drogi. Na leiy znalezc rozwi,!zanie, by mieszkancy 

PostltPU mieli moiliwosc dojazdu. 
Pani Monika Skrobarczyk, w imieniu mieszkancow Ordonu zapytala czy bylaby moiliwosc 

zamontowania czujnikow jakosc i powietrza. 
Pan Michal Kubalski, kontynuuj'!c dyskusjt; z ostatniego wspolnego posiedzenie Komisji , 

gdzie jednoznacznie nie przeglosowano wniosku w zakresie infrastruktury sportowej , zapytal 

czy wnioski 0 dofinansowanie budowy infrastruktury sportowej bt;d,! zglaszane w tym roku. 

Pani Przewodnicz'!ca Rady wyjasnila, ze ustalono, ii wnioski nie bt;d,! zglaszane i zapytala 

czy Pan Radny chce wracac do tego tematu . 

Pan Michal Kubal ski wyjasnil, ie chcial sit; ty lko upewnic. 
Pan Burmistrz wyjasnil Radnemu Panu Wojcie<:howi Chrapkowi, ze droga 791 zostala 

zamknit;ta, ale tylko z powodu wycinki drzew po jednej i po drugiej stronie. ktore s,! w pasie 

drogowym lub zagraiaj'! bezpieczenstwu osob przemieszczaj'!cych sit; t'! drog'!. Wyc inkt; 

drzew prowadzi NadleSnictwo Siewierz i ze wzglt;du na prace zwi<jZane z wycink,! droga 

musiala byc zamknit;ta. Co do spraw technicznych, po wycince, w dniu jutrzej szym z Panem 

Dyrektorem Taborem ustali czy sq mozliwosci rozwi,!zania zgloszonego problemu. Jui 

na tym etapie interweniowalismy 0 poprawt; oznakowania tej drogi i wszelkich objazdow. 

ktore wi,!i'l sit; z tym utrudnieniem. Te objazdy s,! zatwierdzone i zgodne z przepisami , 

a wiele tei zaleiy od kierowcow . 
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Na pytanie Pani Moniki Skrobarczyk Pan Burmistrz wyjasnil, ze te pic;e czujnik6w jakosci 

powietrza . kt6re zostaly zamontowane na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy zostaly 

podarowane przez podmiot, kt6ry zajmuje si<; doradztwem ekologicznym. Jezeli Komisja 

Gospodarcza podjc;laby decyzjc; 0 rozbudowie takich czujnik6w na terenie Gminy i Miasta. 

moze to bye rozbudowane. ale nalezy miee na uwadze koszty obslugi i oplat w latach 

nastc;pnych. Jezeli jednak bC;d,! takie wskazania, temat zostanie podjC;ty. 

Pani Przcwodnicz'lca Rady zapytala ezy mieszkaticom Ordonu chodzi 0 czujniki pyl6w 

wC;glowych czy 0 innego rodzaj u zanieczyszczenia powietrza. 

Pan Burmistrz wyjasnil , ze to s,! wyl,!cznie pomiary wskaznikowe zawieszonych pyl6w 

w powietrzu . kt6re wskazuj,! jakose powietrza. 

Pani Monika Skrobarczyk wyjasnila. ze chodzi 0 zanieczyszczenie z komin6w, a mieszkancy 

Ordonu maj,! takie zyczenie. 

Pan Burmistrz podkreSlil, ze jest to tylko dzialanie edukacyjne wplywaj,!ce na swiad01110se 

111ieszkmicow. Maj,!c na wzglc;dzie dzialania ekologiczne, przeprowadzona zostala wymiana 

piecow na eko-groszek u 347 mieszkancow. Jest propozycja rozpoczc;cia naboru na wymianc; 

kolejnych piec6w, ale musi bye wyrazny sygnal od mieszkailcow . Jezeli bc;dzie okolo 150-

170 chc;tnych. wowczas mozna procedure; dofinansowania rozpocz'!e. Mozna np. 

zaproponowae dofinansowanie w kwocie 6.000 zl. Jezeli bc;dzie takie zapotrzebowanie. 

procedura zostanie rozpoczc;ta. Poinformowal, ze w tych miejscowosciach, w kt6rych jest siee 

gazowa , w biez'!cym roku wykorzystano juz w 100% gminny fundusz wsparcia na wymianc; 

piecow wC;glowych na gazowe (dofinansowanie 3.000 zl). Ma nadziejc;, ze po bilansie znajdq 

siC; jeszcze srodki , by tak'l forme; wsparcia kontynuowae. 

Odpowiadaj,!c na zapytanie Radnego Pana Kubalskiego Pan Burmistrz wyjasnil, ze dyskusja 

byla w tym kierunku, by Gmina nie skladala wniosku 0 dofinansowanie, st,!d wniosek Pana 

Radnego Chrapka nie moze bye pozytywnie rozpatrzony, bo nawet gdyby wyrazono tak'! 

zgodC; wartose zadania musi bye powyzej 600.000 zl. 

Pani Przewodnicz'!ca nawi,!zala do propozycj i rozpoczc;cia naboru na wymianc; piec6w 

na ekologiczne - ekogroszek i stwierdzila, ze zainteresowanie mieszkanc6w jest bardzo duze. 

Proponowala, by wykazae aktywnose w tym temacie, by do kolejnego posiedzenia wspolnego 

Komisji kazdy radny zebra I w poszczeg61nych miejscowosciach przynajmniej dziesic;ciu 

chortnych , by mozna bylo proceduror dofinansowania rozpocz'le. Musimy miee pewnose . 

ze minimum dziesic;e osob w kazdej 111iejscowosci wyraza chore przyst'lPienia do projektu. 

Pan Damian Cesarz proponowal , by r6wniez rozwazye WY111ianc; piec6w na gazowe. bo np. 

w Winownie jest wiele os6b, ktore dokonalyby wymiany piec6w na gazowe. 

rani Przewudni<.:LI)Ca stwierdzila. ze chodzi 0 to. by jak najmniej bylo piec6w, kt6re 

zatruwajl) powietrze w miejscowosciach gdzie nie ma sieci gazowej i w najblizszej 

perspektywie gazu nie bc;dzie. 

Pan Burmistrz podkreslil , ze wszyscy wiedz,!jak trudno bylo zdobye tych 347 beneficjent6w 

w poprzednim projekcie. by nie zwracae czc;sci dotacji. Gdyby wic;c doszlo do rozpoczynania 

nowego otwarcia , to w pierwszej kolejnosci nalezy wykonae analize; potrzeb. Taka analiza 

bc;dzie dokonana w najblizszym czasie i zobaczymy jaka bc;dzie liczba chc;tnych. Tak'l analizc; 

rozszerzylby ewentualnie 0 pelet. Odnosnie wspomnianej wymiany piecow gazowych 

na pewno nie mozna byloby wymienie piecow gazowych na gazowe. a ewentualnie 
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wyglowych na gazowe. Ze wzglydu na wzrastajqce koszty zwiqzane z wymian,! mozna 

zalozye by 6.000 zl bylo minimaln,! kwot'! dofinansowania do jednego beneficjenta. 

Pan Damian Cesarz proponowal , by spojrzee na ten proces bardziej globalnie, a sam proces 

tego projektu finalnie moze nie bydzie do zreali zowania. 

Pan Dariusz Stula zapytal 0 reali zacjy projektu budowy gazoci'!gu Myslow-Osiek. bo 

to rowniez wi,!ze siy z piecami. 
Pan Burmi strz wyjasnil, ze obecnie wykonywanych jest 5-7 projektow rozbudowy sieci 

gazowniczej na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy, miydzy innymi dla obszaru, 0 ktorym 

Pan Radny Stula wspomnial. My, jako samorZ<jd Gminy i Miasta wydalismy pozytywne 

opinie co do przebiegu sieci gazowniczej. Wiykszose sieci przebiega w pasie drogowym drog 

gminnych. Jednak nie wszystkie drogi s,! wlasnosci,! Gminy, st,!d wynikaj,! pewne korekty, 

ale nie dotycz'!c one obszaru, 0 ktorym wspomnial Pan Radny Stula. Wyrazil nadzieje, 

ze prace projektowe przeloz,! siy na reali zacjy przedsiywziycia. 

Pan Wojciech Chrapek przypomnial, ze od niedawna obowi,!zuje uchwala Sejmiku 

Wojewodztwa ~:)/,!skiego , ktora zobowi,!zuje do wymlany piecow nieefektywnych 

ekologicznie do wymiany na nowe. Jest program .,Czyste Powietrze", mamy gminny program 

wymiany piecow na gazowe i nalety obudzie swiadomosc spoleczenstwa , ze nie mozna zye 

w somgu. Odnosnie kortu w Lgocie Nadwarciu podkreslil, ze liczy na przychylnose radnych 

i wykonanie tego zadania w latach przyszlych, bysmy wszyscy byli traktowani rowno. 

Pan Burmistrz stwierdzil, ze zanim bydziemy ubiegae siy 0 srodki do Funduszu, ehcielibysmy 

poznae potencjaln,! li sty beneficjentow chytnych do wymiany piecow. by nie doszlo do takiej 

sytuacj i jak w poprzednim projekcie wymiany pieeow na ekogroszek. 

Pani Przewodnicz'!ca poinformowala, ze jest bardzo duze zainteresowanie , mieszkancy 

Gminy pytaj'! ezy byd" nabory na piece. W Cynkowie i w Wojslawicach, gdzie nie ma siec i 

gazowej jest bardzo duze zainteresowanie wymianq piecow na ekologiczne. 

Pan Burmistrz zapewnil, ze takie rozpoznanie wsrod mieszkancow bydzie dokonane. 

Pani Grazyna Sitek , w zwi,!zku z tym ze projekt odnosnie pomp ciepla odwlekany jest 

w czasie. wnioskowala, by przekazae mieszkancom informacjy kiedy spodziewana jest 

reali zacja projektu, bo mieszkancy pytaj" 0 to i Sij zniecierpliwien i. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze taka informacja zostanie umieszczona na stronie internetowej 

Urzydu. 
Pani Grazyna Sitek nawi'!zala do informacji 0 wydatkach w strazach przedstawionej przez 

Pani,! Przewodnicz,!C'! Rady na wspolnym posiedzeniu Komisji. Prosila, by t'! informacjy 

przekazae wszystkim radnym . Nadmienila, ze strazaey dopytuj" 0 to. Mysli, ze niektorzy 
prezesi jednostek OSP 0 tyeh dotacjach i kosztach, jakie s,! ponoszone w poszczcgolnych 

jednostkaeh nie s,! zorientowani. 

Pani PrzewodnicZ<jca rady zwroeila siy do Pana Burmistrza , by zobowi,!zal praeownika 

zajmuj"cego siy bezpieczenstwem przeciwpozarowym do wydrukowania i przekazania tej 

informacj i wszystkim radnym. Podkreslila, ze nalezy rzeczywiscie prezesom OSP i radnym 

uswiadomie jakie srodki gminne zostaly przekazane do poszczegolnych strazy, a jest to kwota 

w granicach 3 min zl. 

Pani Grazyna Sitek zwrocila siy z prosb" 0 wykonanie nakladki asfaltowej na 

ul. Miydzyldnej w Rzeniszowie, 0 co dopominaj" siy mieszkaney. 



II 

Pan Michal Kubal ski , w zwiljzku z tym ze bC;dlj rea lizowane proj ekty fotowoltaika i pompy 

ciepla, proponowal , by przeprowadzic wsrod mieszkancow akcjc; uswiadamiajljclj odnosnie 

inspektorow, ktorzy bC;dlj wchodzili na posesjc;. W dzi siej szych czasach, gdy bardzo 

popularne Slj rM nego rodzaju oszustwa. taka akcja powinna siC; odbyc - jak identyfi kator 

powinien wyglljdac. kontakt do pracownika Urzc;du GiM . u ktorego mozna dane 

zweryfikowac. 

Pani GraZyna Sitek stwierdzila, ze wniosek jest jak naj bardziej zasadny , bo takie sytuacje juz 

zdarzaly siC;. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze jak juz informowal w dniu dzisiejszym . kazdy wykonawca bc;dzie 

mial identyfikator z danymi osobowymi. by w imieniu Gminy mogl wyko nywac czynnosci 

zwiljzane z reali zacjlj projektu - monitoring, alldyt i pMniej projekt budowlany. Kazda osoba 

jest i bc;dzie informowana, bc;dzie mogla telefonicznie potwierdzic dane osoby przychodzljcej 

do audytu. 

Pan Michal Kubal ski proponowal, by rozpoznac rowniez mozliwosc dotinansowania 

domowych oczyszczalni sc iekow. zwlaszcza dla mieszkancow z obszarow nie objC;tych 

aglomeracjlj. 

Ad. pk! 14 

Wobec 

Kolodziejczyk 

wyczerpania porzljdkll obrad Przewodniczljca Rady Pani 

zamkm;la obrady dwudziestej czwartej Sesji Rady Gminy i 

Joanna 

Miasta 

Kozieglowy, dzic;klljljc radnym oraz zaproszonym gosc iom za przybycie i udzial w sesj i. 

Na tym obrady dWlldziestej czwartej Sesji zakollczono. 

Prorok" ,,,,,,,,d,;', u;: Dyi'. 


